

### B07. Florentine Omelet



#### 佛罗伦萨煎蛋饼 ¥100

3-Egg Open Face Omelet with Spinach, Goat Cheese and Sun Dried Tomatoes, Served with 2 Slices of Toast, Butter & Jam  
3个蛋做成的煎蛋饼, 菠菜, 山羊乳干酪, 番茄干, 配2片吐司, 黄油和果酱



### B09. Farmer's Breakfast

#### 田园早餐 ¥115

2 Eggs, 2 Farmer Veal Sausage with Country Style Pepper Gravy, Roesti, Served with 2 Slices of Toast, Butter & Jam  
2个鸡蛋, 2根田园猪肉肠配以乡村风味胡椒酱, 土豆饼, 配2片吐司, 黄油和果酱



### B10. Chef's Breakfast

#### 厨师推荐早餐 ¥120

3 Eggs, 3 Sausages, 3 Slices of Bacon, and Roesti, Served with 2 Slices of Toast, Butter & Jam  
3个鸡蛋, 3片培根, 3根早餐肠和土豆饼, 配2片吐司, 黄油和果酱

### B08. Coconut Banana French Toast



#### 椰味香蕉法式吐司 ¥90

Toast Soaked in Egg-Coconut-Banana Mix then Fried and Topped with Caramelized Walnuts and Fresh Banana. Served with Your Choice of Maple Syrup or Chocolate Sauce  
油煎吐司裹以鸡蛋-椰汁-香蕉调味汁, 配以焦糖酱、核桃、香蕉, 可选糖浆或巧克力酱



### B11. Steak & Eggs

#### 牛排鸡蛋 ¥140

150g of Beef Tenderloin Steak, 2 Eggs, Sautéed Mushrooms and Roesti, Served with 2 Slices of Toast, Butter & Jam  
150克扒牛柳片, 2个鸡蛋, 炒蘑菇, 土豆饼, 配2片吐司, 黄油和果酱

### On the Side 另加

- 2 Eggs 2个鸡蛋 ¥20
- 2 Slices of Breakfast Sausage, Bacon or Ham 2根早餐肠 或 2片培根 或 2片火腿 ¥20

# BRUNCH MENU

All Brunch Main Dishes are Served with Fruit Bowl and Choice of One Drink : Regular Coffee , Lipton Tea or Soft Drinks  
早午餐主菜赠送水果碗 和 可选饮料一杯: 普通咖啡, 立顿茶 或 软饮料

### Happy Hour 10am-8pm

Including Mimosa , Bloody Mary & Many More

让你的早午餐变得更丰盛

### B01. Cheesy Kale Bread & Egg [NEW]



#### 羽衣甘蓝面包和鸡蛋 ¥80

English Muffin over Baked with Kale & Cheese, Parma Ham. Topped with Over Easy Egg and Béchamel Sauce, Served with Green Salad

烤英式麦芬，羽衣甘蓝菜和芝士，巴马火腿，双面煎鸡蛋，贝夏梅尔调味酱，配以绿叶色拉



### B03. Original Egg Benedict [NEW]

#### 原味培根蛋松饼 ¥80

Poached Egg on English Muffin with Hollandaise Sauce, Grilled Bacon & Arugula, Served with Green Salad  
英式麦芬，荷兰汁，培根和芝麻菜，配以绿叶色拉



### B04. Nordic Egg Benedict [NEW]

#### 北欧风味三文鱼蛋松饼 ¥100

Poached Egg on English Muffin with Hollandaise Sauce, Smoked Salmon & Dill, Served with Green Salad  
英式麦芬，荷兰汁，烟熏三文鱼和莳萝，配以绿叶色拉

### B02. Breakfast Quesadilla [NEW]



#### 早餐煎薄饼 ¥78

Quesadilla filled with Bacon, Bell Peppers, Zucchini, Eggplant, Scrambled Eggs and Cheese

薄饼和培根，甜椒，西葫芦，茄子，炒蛋和芝士



### B05. Mediterranean Egg Benedict [NEW]

#### 地中海风干火腿蛋松饼 ¥100

Poached Egg on English Muffin with Hollandaise Sauce, Parma Ham & Sun Dried Tomatoes, Served with Green Salad  
英式麦芬，荷兰汁，巴马风干火腿和干番茄，配以绿叶色拉



### B06. Ham & Cheese Omelet

#### 火腿芝士煎蛋饼 ¥95

3-Egg Open Face Omelet, Cheese, Ham, Served with 2 Slices of Toast, Butter & Jam  
3个蛋做成的煎蛋饼裹芝士和火腿，配2片吐司，黄油和果酱

# BRUNCH MENU

All Brunch Main Dishes are Served with Fruit Bowl and Choice of One Drink : Regular Coffee , Lipton Tea or Soft Drinks  
早午餐主菜赠送水果碗 和 可选饮料一杯：普通咖啡，立顿茶 或 软饮料

## Happy Hour 10am-8pm

Including Mimosa , Bloody Mary & Many More

让你的早午餐变得更丰盛